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Zapytanie

w sprawie budowy odcinka Wartostrady przy Wilczym Młynie

Szanowny Panie Prezydencie

Na przełomie 2023 i 2024 roku odbyły się konsultacje dotyczące programu
funkcjonalno-użytkowego ścieżki pieszo-rowerowej od mostu Lecha do kładki w
Owińskach na zachodnim brzegu rzeki Warty.
W związku z powyższym pragnę złożyć uprzejme zapytanie:
1)    Czy są jakieś nowe informacje dotyczące rozpoczęcia i przebiegu tej
inwestycji? Jeśli tak, to poproszę o podanie szczegółów.
2)    Jaki ostatecznie będzie przebieg ścieżki pieszo-rowerowej przy Wilczym
Młynie?

Z poważaniem

Adam Szabelski
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